
 

Stormgade 2-6 

1470 København K 

Telefon 72 28 24 00 

 
Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  

 

Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 10. september 2021.  

Spørgsmål nr. 353: 

”Vil ministeren med henvisning til besvarelse af BOU alm. del – spørgsmål 219 oplyse, 

hvornår den undersøgelse, som Bolig- og Planstyrelsen har igangsat af direktørlønnin-

ger, bestyrelsesvederlag m.v. i den almene boligsektor – og som blandt andet er foran-

lediget af spørgsmål fra Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg – forventes færdiggjort 

samt fremsende kommissoriet herfor?” 

Svar: 

Undersøgelsen af direktørlønninger, bestyrelsesvederlag m.v. i den almene boligsektor 

har status af en intern undersøgelse, som gennemføres i kraft af, at Bolig- Planstyrel-

sen har et overordnet tilsynsansvar. Undersøgelsen gennemføres med udgangspunkt i 

indhentede informationer fra boligorganisationerne. De kommunale tilsynsmyndighe-

der vil blive inddraget i og orienteret om undersøgelsen i det omfang, styrelsen finder 

det nødvendigt. Undersøgelsens gennemføres ikke på grundlag af et kommissorium. 

Jeg forventer at kunne orientere Folketinget om de overordnede konklusioner fra un-

dersøgelsen om ca. to måneder.  

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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